



SIBELCO

HIGH QUALITY CERAMIC BODIES THAT BROADEN POSSIBILITIES

An overview of Sibelco's range of ceramic bodies can be found on our [online tool](#) as well as guidance on recommended usage and technical information.



www.ceramicsbodies.sibelcotools.com

The success of your next creation depends on choosing the right clay body. There are many variables to consider, such as colour, temperature range, forming methods and intended purpose, which all influence the end result.

The online Sibelco ceramic bodies product selector tool helps both amateur and professional ceramicists to choose the right products for their specific needs.

Material solutions advancing life



SIBELCO

NOCH MEHR MÖGLICHKEITEN DURCH HOCHWERTIGE KERAMISCHE MASSEN

Sie finden in unserem Online Tool eine Übersicht der Rohstofflösungen von Sibelco, Erläuterungen zur empfohlenen Verwendung sowie technische Informationen.



www.ceramicsbodies.sibelcotools.com

Die Auswahl des richtigen Rohstoffs entscheidet über das Gelingen Ihres nächsten Werkes. Als Keramiker müssen Sie dabei viele Variablen bedenken, wie z. B. Farbe, Temperaturbereich, Methode der Formgebung und beabsichtigter Verwendungszweck; all dies hat einen Einfluss auf das Endergebnis.

Das Online Tool von Sibelco hilft sowohl dem Hobbytöpfer als auch dem professionellen Keramiker, das richtige Produkt für seine individuellen Anforderungen auszuwählen.

Material solutions advancing life